
PROTOKÓŁ NR 52 

Z OBRAD LI SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODYTYCH W DNIU 6 GRUDNIA 2017 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

-Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/102/2008 Rady Gminy w 

Sochaczewie z dnia 4 czerwca 2008 roku w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Sochaczew we wsi Kaźmierów 

4. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Sochaczew - fragmenty wsi Kożuszki-Parcel i Janaszówek 

5. Sprawy różne 

6. Zakończenie obrad  LII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady LII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady  Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00 

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum  

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad LII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Sochaczew. 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały   dotyczącej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew -dla fragmentu wsi Kaźmierów  
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przedstawił Pan Florczak Grzegorz i wyjaśnił , że przekształcane są  tereny , które należały do 

spółki Telewizji Kablowej ,a obecnie zmieniane są pod kątem nowych właścicieli .   

-  w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr LII / 229 / 2017 w sprawie 

zmiany uchwały  Nr XXII/102/2008  dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Kaźmierów . 

 

AD. 4 

Pan Florczak Grzegorz przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi  Kożuszki- Parcel i 

Janaszówek .  

Pan Florczak wyjaśnił , że te tereny należą do firmy MARS 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o przystąpienie do głosowania  

- w glosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR LII/230 / 2017 w sprawie 

miejscowego zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi 

Kożuszki-Parcel i Janaszówek . 

AD. 5 

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pani Nagłowska Rita zapytała o wynik rozmów z GDDK na temat lewoskrętu z ulicy 

Żyrardowskiej na Czerwonkę-Parcel  koło stacji benzynowej , bo w tym miejscu było już 

kilka wypadków śmiertelnych . 

Pan Wójt wyjaśnił , że wszystkie zmiany na drodze krajowej musza być zatwierdzone i 

wykonane przez GDDK . Poinformował , że zdecydował się na opracowanie koncepcji 

przebudowy ulicy Żyrardowskiej  za pieniądze gminne . Na podstawie tej koncepcji można  
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podjąć decyzje o przebudowie drogi , ale należy wtedy pozyskać dodatkowy teren na 

przebudowę 

Pani Nagłowska stwierdziła , że osiedle na Czerwonce-Parcel powstało  wcześniej niż stacja 

benzynowa .  

Pani Borek Dorota złożyła formalny wniosek , aby Rada Gminy Sochaczew wypowiedziała 

się na temat przyjęcia pomnika Papieża Jana Pawła  II , który ma być usunięty we Francji . 

Pan Offerczak poprosiła o wyjaśnienie , czego będzie dotyczyć  ta uchwała 

Pani Borek wyjaśniła , że we Francji chcą usunąć krzyż z pomnika Jana Pawła II ,nie 

powinien być niszczony pomnik , który postawiony był przez katolików  . 

Pan Wójt stwierdził , że lepiej nie wsadzać kija w mrowisko , bo inne gminy też chcą mieć 

pomnik papieża u siebie  

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że  jest to czysta propaganda wyborcza i 

poprosił , aby nie mieszać się w to , bo Francja i tak pomnika nie odda 

Pani Anna Żakowska stwierdziła , aby nie mieszać sie w wewnętrzne  sprawy Francji  

Pan Skóra stwierdził , że sprawa pomnika nie jest jeszcze przesądzona , bo trafiła do sądu . 

Pan Krakowiak stwierdził , aby nie wychodzić przed szereg . Jak krzyż zostanie zdjęty , to 

zobaczymy , czy wróci do Polski. 

AD. 6 

Obrady LII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz.  11.00 

 

     Protokółowała 

Wiesława Dałkiewicz 


